
Zápis z výroční členské schůze konané dne 24.6.2016 ve dvoře Resslova 29, Č.Budějovice 

 od 18,00 hodin 

 

Přítomno bylo 10 členů (viz.prezenční listina). 

 

Schůzi vedl předseda představenstva Pavel Důra, který dal hlasovat o schválení programu 

členské schůze: 

1. Úvod 

2. Provedené plánované akce na rok 2016 

3. Zvýšení odměn za brigádnické hodiny 

4. Finanční postih členů, kteří se nezúčastňují schůzí 

5. Vyúčtování služeb ze rok 2015 – 2016 

6. Diskuze a občerstvení 

 

Hlasování: 9-0-0 , jednomyslně schváleno. 

 

 

Ad)1 - Pan Důra přivítal přítomné členy družstva a hosty, poděkoval manželům 

Vondrákovým, manželům Kubešovým, paní Šoberové a panu Důrovi za jejich práci při 

údržbě našeho společného majetku v létě i v zimě, panu Tomíčkovi za zajištění 

občerstvení pro zúčastněné na dnešní schůzi a paní Tanzerové za vedení účetnictví 

družstva. 

 

 

Ad2) – Plánované akce na rok 2016 jsou splněné, výměna dveří u velkých sklepů stála 

75029,-Kč a výmalba společných prostor vč. oprav zdiva stála 51490,-Kč. Obě akce 

proběhly podle plánu a ke všeobecné spokojenosti ve velmi dobré kvalitě. 

   Po ukončení výmalby uklidila prostory úklidová služba paní Pistorové, která nám 

v domech týdně uklízí. 

   Kovová futra vyměněných sklepních dveří natřeme svépomocí, v Resslovce natírají 

pánové Vondrák a Tomíček, v Budivojce pánové Kubeš a Důra. Žádám majitele těchto 

sklepů o spolupráci, neboť je třeba sklep odemknout a nechat otevřený pro dvojí natření a 

uschnutí, vždy po domluvě s natírajícími. 

  Další akce v letošním roce nejsou, pokud má někdo návrh, navrhne ho v diskuzi. 

 

Ad3) – Na návrh předsednictva a kontrolní komise se navrhuje zvýšení odměny za 

brigádnické hodiny odpracované pro družstvo z původních 50,-Kč na 80,-Kč za hodinu. 

      Hlasování: 10-0-0 , jednomyslně schváleno. 

 

Ad4) – Vzhledem k dlouhodobě malé účasti členů družstva na výročních členských 

schůzích ( přes osobní pozvání předsedou, SMS, bez omluvy, bývá přítomno max. 9 až 10 

ze 17 členů) , a tím ohrožení usnášeníschopnosti schůze, na návrh předsednictva a 

kontrolním komise se navrhuje finanční postih 500,-Kč pro toho člena družstva, který se 

bez písemné omluvy nezúčastní ani jedné ze dvou výročních členských schůzí v roce. 

Finanční částka půjde na údržbu bytového fondu družstva. 

Pro ještě větší informovanost členů požádal předseda o emailovou adresu členů ( dosud 

nástěnka, www stránky) 

Hlasování: 10-0-0 , jednomyslně schváleno. 

 

 



 

Ad5) – Vyúčtování služeb na rok 2015 a 2016 provedla s přítomnými členy paní 

Tanzerová. U nepřítomných členů dojde k vyúčtování poštou ( Turek, Sebroňová), 

nebo osobně předsedou panem Důrou ( Musilová,Filipová,Hajná, Hlásek, Stanovští). 

Členové družstva byli seznámeni se stavem účtu družstva ke dni 24.6.2016 ve výši 

533929,-Kč. 

 

Ad6) – V diskuzi neměl nikdo ze členů žádný dotaz, předseda nabídl členům vyřazené 

dveře, mandl, židle a křeslo ze sušárny k odvozu, tato nabídka je do 15.9, pak to bude 

zlikvidováno. 

Nikdo neměl návrh na další akce v letošním roce. 

Následovalo občerstvení v příjemném večeru. 

 

 

 

Zapsal dne 27.6.2016 Pavel Důra, předseda představenstva BD BURE. 


